
 

 

Afd. 3 Sundby Hvorup Boligselskab 

Referat nr. 81 fra bestyrelsesmøde den 26.juni 2017 
 

Tilstede:  Arne, Ole, Lisbeth, Tonny, Lone og Kurt  

Fravær: Daniel (uden afbud)  

Dirigent:  Arne 

Referent:  Kurt 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Indkomne klager 

     4.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     5.   Ting til drøftelse/beslutning 

     6.   Eventuelt 

 

Ad. 1:     

Referat nr. 80 fra 29.maj 2017 blev godkendt. 

 

Ad. 2:  

Arne bød velkommen. 
 
Arne orienterede om: 

 Der vil blive nedgravet flere Molokker rundt om i afdelingen, for at kunne sortere 
affaldet mere miljøbevidst.  

 Aalborg Kommune vil udlevere 150 stk. affaldsposer pr. år / pr. lejemål. 
 Der er intet nyt fra Landsbyggefonden vedr. Helhedsplan for Afd. 3  

 



Ad.3:  
 
Der er tilsyneladende pludseligt kommet nye retningslinier for person følsomme oplysninger i 
Boligselskabet, og det må være persondataloven der påvirker åbenheden i Boligselskabet, og 
som følge heraf bliver afdelingsbestyrelsen ikke mere orienteret om flytninger og indkomne 
klager. 
Dette beklager afdelingsbestyrelsen da det gør det vanskeligere at have føling med 
afdelingen. Vi ved jo at støj og ubehagelig adfærd er et af de helt store problemer for 
beboerne, og der er os bekendt ingen der har overtrådt nogen tavshedspligt.  
 
 
 
Ad.4:  

1. Der afventes nyt om ønsket -om et legehus- til de helt små børn, som mangler på 
legepladsen ved Frank Rygårds Vej 10. 

2. Daniel har (pr.mail) meddelt at det loppemarked, som var tænkt afholdt søndag d. 
6.august 2017 – i og ved - Fælleshuset Bakkevej 11, ikke kan gennemføres alligevel. 
Dette skyldes at huset er udlejet til anden side. 

3. Spande til batterier f.eks. på Bakkevej bliver ikke tømt, og som følge heraf ender de på 
jorden udenom spanden. 

4. De sedler der hænger i opgange, og informerer om medlemmer af afd. bestyrelse 
forventes at blive a’jourført efter afd. mødet i august. 

5. Ved udlejning af Fælleshus kan det forekomme at flaget ikke tages ind rettidigt, og 
bliver stående udenfor huset, men det må høre under den almindelige oprydning, at 
sørge for at flaget tages ind. 

6. Det er ikke rimeligt, ikke at melde afbud til afd. bestyrelsesmøder, og det ser ud til at 
det igen er et problem i vor afdeling. 
 

 
 
Ad.5:  

 Der er lavet forslag til ændringer i vores skriftlige husorden, og dette er sendt videre til 
boligselskabet. 

 Det blev vedtaget at flytte mødetidspunkt på næste møde til kl. 17 
 
 
 
Ad.6:  
Næste møde mandag d.21. august 2017, kl. 17 
 
 
 
 
 
 



  
 

 

Lindholm, 26. juni 2017 

 

 

 

 

 

_________________                         _________________                  _________________ 
Arne Olesen   Ole Norre Christiansen             Lisbeth Glud 
 
 
_________________   _________________              _________________  
Kurt Ørvad Jensen  Tonny Larsen                                Daniel Pullen 
 
 
_________________  
Lone Abildgård 


